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Ny etterlysing av reguleringsplanen 22.05.2010

Saksbehandlar Ingo Bewer har no sendt brev også til Geir Olav Rusten om reguleringsplanen for
Uskedalen Brygge i Beinavikjo.

 
Han etterlyser vidareføring av reguleringsplanarbeidet og påpeikar at det i dag ikkje finns juridisk
bindandereguleringsplan for store deler av planen.

 
Kommunen ynskjer eit svar om framdrift i saka. Om det ikkje blir gjeve skriftleg svar frå Rusten innan 4 veker -
det vil seie innan 11. juni - vil kommunen behandla saka som avslutta.

 


